

*Birth and Baptismal Record of Geneviève Fortin
Daughter of Eustache Fortin and Louise Cloutier*

Bat
Le Geneviève
fortin

L'an mil Sept cent quatre vingt sixième, jour du mois de may 9 et naó une fille du
mariage d'Eustache fortin et de Louise Cloutier sa femme. le celle paroisse et
la même jour le en l'ordre d'art Baptisé par monsieur l'abbé Recollet missionnaire
Jacques Myquien a laquelle on a donné le nom de Geneviève, le parrain a été
Louis Gamache, le Lamanais. Elisabeth Gamache sœur de l'heure tout
deux beladicta paroisse, le parrain et Lamanais ont déclaré ne hau-
sier à la paroisse de ce intitulé suivant l'ordonnance faire Pierre le pris
Eustache fortin

Notre

Birth and Baptismal Record of Geneviève Fortin

Daughter of Eustache Fortin and Louise Cloutier

<i>Bat ✓ de Genevieve fortin</i>	<i>L'an mil Sept cent quatre le Sixiesme jourd u mois de may Est né une fille du mariage D'Eustache fortin Et de Louise cloutier Sa femme de cette paroisse Et le memo jour Et an Surdit aEté Baptisé par moy Prestre Recollect missionnaire ducap St jgnace alaquelle on adonné Le nom de Geneviefve, Le parein aEté Louis Gamache, Et La mareine Elisabeth Gamache frere Et Sœur sont deux deladitte paroisse, Leparein Et Lamareine ont déclareés ne Sçavoir Signé, le père a Signé de cejnterpelé Suivant Lordonance [signed] frere Pierre Lepoivre] [signed] Eustache fortin</i>
<i>Bap[tism] ✓ of Geneviève Fortin</i>	<i>In the year one-thousand four, on the sixteenth day of the month of May, was born a daughter to the marriage of Eustache Fortin and Louise Cloutier his wife of this parish, and [born] on the same day and year was baptized by me, the Recollect missionary priest of Cap St. Ignace who gave her the name Geneviève. The Godfather was Louis Gamache, and the Godmother was Elisabeth Gamache, brother and sister, both of this parish. The Godfather and Godmother have declared that they do not know how to sign, the father has signed as required by law. [signed] Brother Pierre Lepoivre] [signed] Eustache Fortin</i>

*Gabriel Drouin, comp. Drouin Collection. Montréal, Québec, Canada: Institut Généalogique Drouin.
St. Ignace du Cap St. Ignace, Cap St. Ignace, Québec, New France, 1704.
Birth and Baptismal Record of Geneviève Fortin, folio 27 recto.*